
Zápis z výborové schůze MO ČRS Strakonice 
2.10.2007 

  
1) Prezence 

a) Přítomni : Jungvirt, Novotný, Gracík, Petráš, Feistmantl, Šmat, Šobr, Metelec, 
Erhart(DK). 

b) Omluveni : Paul, Mareš, Hnilička, Švelch. 
2) Došlá pošta 

a) Faktury (kromě běžných výdajů) 
i) 34 306 Kč za betonářské práce kolem sádek 3 a 4 a za dopravu. 

3) Projednáno 
a) Policie nás ústně informovala o výsledku jednání o zahájení honu na Mačické 

přehradě, napříště by již k podobné situaci nemělo dojít. 
b) Zpráva o čerpání rozpočtu odložena z důvodu nepřítomnosti Mareše na příští výbor. 
c) Rozhodnutí o přidělení dotace na odbahnění Blatského očekáváme v nejbližších 

týdnech. 
d) Práce na sádkách 3 a 4 pokračují. Bazény jsou osazené a obetonované. 
e) Výlovy. Byly vyloveny rybníky ve Smiraticích, v Kalenicích (do revíru vysazeno 

3600 kg kapra), v Poříčí, ve Sloučeni a v Jetišově. Ve čtvrtek se bude lovit Sedlo2, v 
 sobotu Blatský a další sobotu Střela. 

f) Výbor schválil nákup pracovních bot za 1 095 Kč a telefonního přístroje za cca 
2 000 Kč. 

g) Výbor schválil výplatu odměny ve výši 2 000 Kč (čistého) p. Lembergerovi za práce 
při výlovech a p. Šípovi ve výši 5 600 Kč (čistého) za zednické práce na sádkách. 

h) Předseda zjistí možnosti zřízení živnostenského oprávnění na nákup a prodej ryb. 
i) Výbor pověřil Gracíka jednáním na MÚ ohledně přístupu na pozemek p.Poláka na 

Podskalí. 
j) Výbor odsouhlasil návrh na zvýšení hodnoty 1 brigádnické hodiny na 80 Kč, bude 

schvalováno na listopadové členské schůzi. 
k) Připomínka ke spamu na webových stránkách organizace, bude řešit současný 

administrátor(CeP). 
l) Gracík podal zprávu o konání letního tábora v Poříčí a vyúčtování dotace MŠMT na 

tuto akci. 
4) Příští výbor 6.11.2007 od 17 hod na sádkách. 
 

zapsal Zdeněk Gracík 
upravil a schválil Milan Jungvirt 


